
  

 

 
Utdrag ur protokoll, fört vid sammanträde 
2010-09-30, § 12 

 

 Tid Torsdagen den 30 september 2010 kl 16.30 – 17.10 
   

 Plats Bråvallasalen, Stadshuset 
   

 Justerat Måndagen den 11 oktober 2010 

 
 

 

Ulla Hamilton Jan Valeskog 

  

Närvarande 

 
Ledamöter: 

 Ulla Hamilton (M), ordföranden  

Jan Valeskog (S) vice ordföranden  

 

Berthold Gustavsson (M)  

Anna C Kullendorff (M)  

Annika Davidsson (M)  

Inge-Britt Lundin (FP)  

Annika Ödebrink (S)  

Jimmy Lindgren (S)  

Birgit Marklund Beijer (S)  

Mats Lindqvist (MP)  

Kajsa Stenfelt (V)  

 
Ersättare: 

 Datevig Mardirossian Lönn (M) Tjänstgörande  

Christoffer Kuckowski (M)  Tjänstgörande  

Anna Manhag (M)  

Inga-Lill Larsson (M)  

Per Johansson (FP)   

Milly Namiro Darlsson (S)  

Margareta Stavling (S) 

Jonas Larsson (S)  

Hampus Rubaszkin (MP)  

Sebastian Wiklund (V)  

 

Förhinder har anmälts av ledamöterna Tord Bergstedt (M) och Anders Broberg (KD) 

samt av ersättarna Lars Bengtson (M), Bo Arkelsten (M) och Lars Randerz (S) 

 
Tjänstemän:  

 Trafikdirektör Magdalena Bosson och nämndsekreteraren Maria Stigle. 

Vidare tjänstemännen vid kontoret Fredrik Alfredsson, Louise Bill, Staffan Forsell, 

Ted Ell, Lars Jolérus, Ulla Ritzén och Marita Söderqvist samt biträdande 

borgarrådssekreteraren Magnus Thulin från roteln. 

 

 



  

 
 § 12 

Stockholm stads entreprenadavtal med Resta Sverige AB. 

Lägesrapport 
Dnr T2010-700-03406  

 

Beslut 

Trafik- och renhållningsnämnden beslutar enligt trafikkontorets förslag: 

 

1 Trafik- och renhållningsnämnden beslutar att lägga rapporten till handlingarna. 

 

Ärendets handling 

Trafikkontorets tjänsteutlåtande från den 16 september 2010. 

 

 

 

 

Nämndens behandling av ärendet  
 

Framlagda förslag till beslut  

Nämnden föreslår (se beslutet). 

 

Beslutsgång 

Ordföranden Ulla Hamilton (M) finner att nämnden beslutar enligt kontorets förslag. 

 

Särskilt uttalande 

Särskilt uttalande lämnas av Mats Lindqvist (MP) och Kajsa Stenfelt (V) enligt 

följande: 

 

Vi anser att det är mycket bra att kontoret följt upp verksamheten som detta 

avtal föreskriver så pass noggrant och därvid funnit de märkligheter och 

avvikelser som föranlett avtalets uppsägande. 

Men vi hoppas även att det borgerliga styrets hittillsvarande vana att prioritera 

pris före kvalité i upphandlingar nu är passé. 

Det blir så dyrt för Stockholms skattebetalare annars. 

 

 

 
 

    Vid protokollet 

    Maria Stigle 

 

 

 

 

Rätt utdraget intygar: 

 

 

 

_________________________________ 

 


